
Referat fra årsmøde i fraktion 4 Bornholms Lærerforening  
 

Tirsdag den 5. december 10-12.00 

 
 
 

1. Velkomst 
Signe og John bød velkommen til arrangementet.’ 
 
2. Lidt om hvad der rører sig på skoleområdet 

Signe orienterede 
- Kommunale budgetter ser ikke så gode ud, så der skal afskedigelser og forflyttelser til i januar 
2024. 
- Der arbejdes med Fælles Folkeskole Bornholm og professionelle læringsfællesskaber 
- Ny skolechef Jesper Stjernfeldt Petri 
 

 
     3. Om fraktion 4 herunder det forgangne års arrangementer og Faglige Seniorer v. Christian og 
          Birgitte. 

- F4 har forsøgt med 4 arrangementer 
- Besøg hos Lillian Hjorth-Westh – stor tilfredshed med arrangementet 
- Besøg på Expres 5 – stor tilfredshed med arrangementet. Desværre var der en del, der havde 

tilmeldt sig og desværre ikke dukkede op. 
- Besøg hos Jensen- stor succes  

       -     Birgitte Langhave fortalte os, at vi har fået bevilget penge af Faglige Seniorer til at  
             købe en pc. Desuden prøver vi at oprette en mail kun for F4 Bornholm, vi snakker med DLF. 
             Faglige seniorer laver et bestyrelseskursus i februar, som Birgitte deltager i. 
        -    Faglige seniorer har lavet et arrangement omkring digitalt bedrageri, som var  
             rigtig godt og velbesøgt. 

- Der blev foreslået at opfordre til at lave et arrangement i Faglige Seniorer om 
Fremtidsfuldmagt – det var der stor opfordring til. 

              
4. Ønsker til arrangementer for fraktion 4. 
        -   Vi diskuterede om det kunne være en ide med lidt egenbetaling til arrangementer, men dette                          
              blev ikke bakket op 
         -   Vi snakkede om nye ideer til arrangementer og der blev bl.a. foreslået Klaus Thorsen til at fortælle     

             om guldgubber og Lars Kjærulf Møller tidligere museumsdirektør. 
            Besøg i Ole Christensens kulturpark, Tur til Oluf Høst museet. Besøg hos teaterforening 
            eller kunstmuseet. 
  
5. Valg af Fraktion 4-udvalget. Herunder valg af repræsentant til Fraktion 4 i HØ (samarbejdet med 
de øvrige kredse i Hovedstaden Øst) 
           - Årsmødet til oktober i stedet for december, da der skal være valg til  



             årsmøderne i de forpligtende samarbejde i november. 
           - Birgitte blev valgt til at deltage i det forpligtende kredssamarbejde, som vores  
             Repræsentant. 
           - Berit Mortensen, Christian Thøgersen, Martin Steen Jørgensen og Birgitte Langhave 
             er vores lokale F4- udvalg. Husk I altid er velkommen til at kontakte F4 udvalget med nye  
             ideer. 
 
Tak for stor opbakning til møde og tak for hyggeligt samvær. 

 

Med venlig hilsen  

 

Bornholms Lærerforening. 


